
Uprava započela pregovore  sa sindikalnom organizacijom u cilju smanjenja i racionalizacije troškova zarada u Društvu.

Sanacija „štete“ u poslovanju LUKE Kotor, koju je na najdrastičniji način pogodila pandemija 
svjetskih razmjera izazavana COVID-om 19,  jedino je  moguće ostvariti konsolidacijom
sveukupnih finasijskih sredstava Društva u periodu oporavka cjelokupnog svjetskog tržišta  i u
okviru istog „kružnih“ putovanja u sferi  turističkih putovanja.Izostanak ovog vida putovanja
znači  drastičan pad prihoda,te u skladu sa tim treba revidovati sve rashode. 

  

Predstavnici Sindikata  su iskazali veliko razumjevanje i  spremnost  da se sazove sastanak
sindikalne organizacije  i da se otvori dijalog za dalje smanjenje zarada. Zarade zaposlenih u
Luci Kotor  smanjene su  za 20% u septembru mjesecu prošle godine (2020 godine), ali kako se
nije desio  oporavak prihoda  ni do danas, Predsjednica Odbora Direktora Ljiljana Popović
Moškov upoznala je  predstavnike Sindikata  sa realnim finansijskim stanjem u Društvu , koje
jednostavno ne može „istrpjeti“  sadašnji nivo plata i tražila razumjevanja  u  pregovorima čiji je
cilj dalje smanjenje istih, kako Društvo nebi zapalo u „dubioze“ sa dalekosežnim posljedicama i
preživjelo  ovaj teški period u poslovanju. Istaknuto  je  da  procenat od 5o% smanjenja zarade 
daje efekat  očuvanja likvidnosti  Društva  u periodu koji je pred nama  uz sad već realnu
procjenu velikog pada prihoda i u ovoj godini.
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